

ORIENTEERING RESULTS

Pierrefonds Orienteering Maze — April 25, 2010

3 — LONG 11 km (Probable Best Route measurement) (14 controls)

			O-Club	Time	
1	Gary	Davies	—	0:48:15	
2	Jake	Brennan	—	0:50:44	
3	Francis	Falardeau	Ramblers	0:51:23	
4	Jeremy	Barnes	Ramblers	0:55:29	
5	Eric	Lillie	Ramblers	0:57:30	
6	Eric	Christensen	Ramblers	0:57:51	
7	Nick	Preda	Ramblers	1:05:17	
8	Dylan	Unterstab	John Abbott College	1:11:02	
9	Saby	Dagenais	John Abbott College	1:20:20	
10	Elaine	S	Ramblers	1:41:56	
11	Jade	Gagnon	John Abbott College	1:43:30	
12	Neelay	Patel	John Abbott College	1:47:10	
13	Kevin	Conforti	John Abbott College	1:58:30	
14	Connor	McCall-Campbell	John Abbott College	2:03:17	
15	Francesco	Mazzilli	John Abbott College	2:05:40	
16	Nader	Niakian	John Abbott College	2:07:52	
17	Julia	Mazzonna	John Abbott College	2:12:30	
18	Dickson	Lee	John Abbott College	2:13:05	
19	Christina	Bossé	John Abbott College	2:16:13	
20	Sophie	Delorme	John Abbott College	2:16:29	
21	Lloyd	McKay	John Abbott College	2:19:26	
22	Marshall	Brennan	John Abbott College	2:20:55	
23	Alex	Shenker	John Abbott College	2:21:45	
24	Danielle	Schyle	John Abbott College	2:23:00	
25	Steven	Martiniello	John Abbott College	2:25:26	
26	Che-Lun	Chang	John Abbott College	2:30:35	
27	Nicole	Imamedjian	John Abbott College	2:33:26	
28	Meghan	Birch	John Abbott College	2:36:05	
29	Carolyn & Celestine	Hoskins / Segers	Ramblers	3:39:09	
30	Piotr	Stawinski	John Abbott College	DSQ- (2:02:45)	1 Err: #2
31	Alina	Pietilainen	John Abbott College	DSQ- (2:08:55)	1 Err: #4
32	Sally	Nofal	John Abbott College	DSQ- (2:12:55)	1 Err: #2
33	Tyler	Macfarlane	John Abbott College	DSQ- (2:57:40)	1 Err: #2
34	Zachary	Fitzpatrick-Bélanger	John Abbott College	DSQ- (3:08:00)	1 Err: #2
	Giancarlo	Del Papa	John Abbott College	DSQ- (2:47:50)	3 Errs: #12,13,14
	Matthew	Moscovitch	John Abbott College	DSQ- (2:29:40)	5 errors
	Karla	Harris	John Abbott College	DSQ- (3:04:20)	7 errors
	Stéphanie	Landreville	John Abbott College	DSQ- (3:03:00)	8 errors
	Gillian	Book	John Abbott College	DNF (2:06:32)	only #2 found

2 — Middle 8.0 km (Probable Best Route) (13 controls)

1	Andreas	Rutkauskas	Ramblers	0:39:10	
2	Christian	Reid	Ramblers	0:45:51	
3	Jessica	Auer	Ramblers	0:50:44	
4	Bruce	Glen	Ramblers	0:51:23	
5	<i>Aurore</i>	<i>Varela</i>	Ramblers	0:56:24	
6	Paul	Bishyk	Ramblers	0:57:42	
7	Sebastien & Nathalie	Morrisey / Rossat	—	0:59:00	
8	Bastien & David	Velsch / Capelle	—	1:00:45	
9	Fredéric & Julie	Houle / Pilette	—	1:00:50	

10	Benoit	Thibault	Ramblers	1:01:05
11	Jeff	Blezius	Ramblers	1:01:06
12	Robert	Darby	—	1:03:44
13	Vladimir	Gavrilov	Ramblers	1:03:53
14	Niki & Demetre	Paliovarkas / Kolokotronis	—	1:15:56
15	Philip & Sebastien,12	Chung	—	1:19:15
16	Steve	Cabilio	Ramblers	1:22:00
17	Claudio & Suzanne	Di Giosa / Fortin	—	1:22:40
18	Raymond	Roy	—	1:23:38
19	Marc & Sylvia	Davignon / Perrault	Ramblers	1:24:30
20	Chris & Kerry	Wyatt	—	1:26:14
21	Sarah & Richard	Deakin + Mae (19 mths.)	—	1:27:10
22	Karen & Larry	Brown & Wendy Stormont-Rindress	Ramblers	1:42:01
23	Anna & James	Di Giosa / Humble + Christopher, 10	—	1:54:10
24	Kitt & Steve	Richard-Shaw + Robin, 12;	Ramblers	1:56:23
25	Lisa	Lafargue + 3 adults	—	1:56:50
26	Linda	Homsy + Justin Clement, 11	Ramblers	2:06:00
27	Sylvaine	Grousset + 2 adults	—	2:11:30
	Jeremy	Barnes 2nd RUN	Ramblers	0:42:58
	Francis & Céline	Falardeau / Mul & dog 2nd RUN	Ramblers	1:41:45

1 — Short 4.6 km (Probable Best Route) (7 controls)

1	Doug	Balmer	Ramblers	0:25:03
2	Stanley	Lee	Ramblers	0:36:38
3	Mary Ellen	Montague	Ramblers	0:43:42
4	Franck & Sophie	Bertoux + 2 deux petits	—	0:44:11
5	Maxime	Despots + Jules, 5; Léonie, 3	Ramblers	0:48:16
6	Lina	Gavrilova	Ramblers	0:50:45
7	Danielle & Suzanne	St-Aubin	—	1:00:57
8	Marie-Hélène & Alain	Tremblay / Gauthier	Ramblers	1:01:31
9	Céline	Bul	Ramblers	1:03:00
10	Francine & Barry	Golding / Lambert	—	1:07:45
11	Christine	Fähndrich	Ramblers	1:09:36
12	Devon & Andrea	Ross / Scouten + Ryan, 6	—	1:20:25
13	Carole & Dan	Brunet / Macoosh + Benjamin, 11	Ramblers	1:21:08
14	Hendrick & Gwen	Boom / Spurrll	Ramblers	1:25:05
15	George	Kiss + Daniel, 8; Klara, 6	Ramblers	1:34:46

Ramblers Orienteering Club

81 "Starts". Participation: 105 adults + 2 youths 12–18 yrs. + 11 children under 12 : 118

Club d'Orienteering Ramblers

Labyrinthe de rues et de petits parcs Au parc Brook, Pierrefonds – 25 avril 2010

C'était une belle journée pour notre événement d'ouverture de saison - un temps ensoleillé et agréablement doux, toute une différence avec la neige, le vent et le froid qui a frappé la ville deux jours plus tard! La conception des trois parcours a nécessité beaucoup plus longtemps que ce qui est normalement nécessaire. Chercher des trajets intéressants qui tirent profit des routes sinueuses et des petits parcs dans la coin peut s'avérer encore plus difficile que de parcourir le terrain.

Le long parcours était de 11 km - suivant le plus court chemin. Le parcours moyen était de 8 km et le parcours court était de 4,6 km. Chacun était du même degré de difficulté de navigation, seulement les distances différaient.

Le long parcours avait le plus grand nombre de départs, pas surprenant, considérant que 30 étudiants du Collège John Abbott couraient ce parcours. Le plus rapide parmi la classe Abbott a été Dylan Unterstab qui termina en 71 minutes.

Gary Davies, qui s'est joint à nous l'an dernier du Pays de Galles, a été, globalement, le plus rapide sur le parcours, complétant la distance en seulement 0:48:15. Juste derrière lui étaient **Jake Brennan** (0:50:44) et **Francis Falardeau** (0:51:23). Trois autres membres du club ont terminé en moins d'une heure. **Elaine**, qui plus tôt avait assisté avec les élèves, a été la plus rapide des femmes sur le parcours.

Andreas Rutkauskas a été premier sur le parcours moyen de 8,0 km, terminant en 0:39:10, suivi par **Christian Reid** (0:45:51) et la femme la plus rapide, **Jessica Auer** (0:50:44). **Bruce Glen** a terminé 4e en 51:23.

Le parcours court, (4,6 km) a attiré le moins de participants, soit 22 adultes et enfants en 15 départs. **Doug Balmer** a été chercher les sept contrôles dans seulement 0:25:03. **Stanley Lee** est rentré en 2e place (0:36:38) et, **Mary Ellen Montague** était 3e (et la première femme; 0:43:42). Les nouveaux venus, **Franck** et **Sophie Bertoux**, avec 2 enfants en bas âge, ont été 4ème en 0:44:11.

FÉLICITATIONS à tous ceux qui ont terminé leurs parcours et Merci à ceux qui ont aidé au déroulement de la rencontre ... surtout à Gloria (enregistrement) et à Bruce (Timing). Bruce a également ramassé la moitié des contrôles après l'événement.

MERCI AUSSI à Marc Blondin, directeur de la division des Sports et Plein Air de Pierrefonds-Roxboro, pour avoir mis le chalet à notre disposition pour la journée.

Un gros merci à Eric Christensen pour la traduction.

John C

Ramblers Orienteering Club

Street & Mini-park O-Maze Brook Park, Pierrefonds – April 25, 2010

It was a beautiful day for our Spring season opening event – sunny and pleasantly mild, quite a contrast to the snow, wind and cold that hit the city two days later! Designing the layouts for the three courses had taken a lot longer than is normally needed. Seeking interesting legs that will take best advantage of the winding roads and small parks in the area can be even more challenging than actually running the courses.

The *LONG Course* was 11 km – if run using the shortest route choices. The *MIDDLE* was 8 km and the *SHORT* was 4.6 km. Each provided about the same degree of navigational difficulty, the only differences being the distances.

The *Long* had the greatest number of starts, not surprising, as 30 Cegep students from John Abbott College were all on that course. Fastest among the Abbott class was **Dylan Unterstab** who punched-in at the 14 controls in 71 minutes.

Gary Davies, who joined us last year from Wales, was overall the speediest on the course, completing the distance in just 0:48:15. Close behind were **Jake Brennan** (0:50:44) and **Francis Falardeau** (0:51:23). Three other club members finished under one hour. **Elaine**, who earlier had assisted with the students, was the leading woman on the course.

Andreas Rutkauskas led the runners on the *Middle Distance*, 8.0 km course, finishing in 0:39:10, followed by **Christian Reid** (0:45:51) and the fastest woman, **Jessica Auer** (0:50:44). **Bruce Glen** finished 4th in 51:23.

The *Short Course* (4.6 km) attracted the fewest participants, 22 adults plus children in 15 “starts”. **Doug Balmer** covered the seven controls in only 0:25:03. 2nd was **Stanley Lee** (0:36:38) and 3rd, (and 1st woman), **Mary Ellen Montague** (0:43:42). First-timers, **Franck & Sophie Bertoux**, with 2 young children, were 4th in 0:44:11.

CONGRATULATIONS to all who completed their course and thanks to those who helped with the meet... especially Gloria (Registration) and Bruce (Timing). Bruce also picked up half of the controls following the event.

THANKS ALSO to Marc Blondin, Pierrefonds-Roxboro divisional head of Sports et Plein Air, for making the chalet available to us for the day.

John C